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Op verzoek van Johan heb ik even gekeken naar hoe we de hoofdboodschap van vanavond beter kunnen verwoorden in de notitie.

Wat mij betreft kunnen we onderstaande toevoegen bovenaan de memo en de rest als achtergrond beschouwen. Er is te weinig

tijd om de notitie nu nog helemaal over de kop te gooien. Wel stel ik voor om de vragen aan Camps als bhijlage op te nemen. We

vragen immers om de komende tijd gelegenheid te krijgen om antwoorden op deze vragen te krijgen.

Ten aanzien van het overleg van vanavond is de hoofdlijn als volgt:

1. Ten aanzien van het proces is er onvrede over de wijze waarop bestuurders worden meegenomen in de

totstandkoming van het wetsvoorstel. Er is (Vrijwel) geen tijd voor de regio om vooraf colleges, raden en staten

mee te nemen;

2. Het is onduidelijk hoe gemeenten, provincie en rijk zich nu tot elkaar verhouden en wat dit voor de positionering
van de NCG onder EZ betekent;
De NAM komt door het wetsvoorstel verder op afstand maar nog onvoldoende;
Er is begrip voor de oplossing die nu is gekozen maar in het verdere proces wil de regio volledig worden

meegenomen en in de gelegenheid worden gesteld om alle vragen die er nu nog zijn ten aanzien van het voorstel te

kunnen beantwoorden.

oh

Je kunt me op onderstaand nummer bellen voor vragen.
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